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ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin asszon y
Az Országgy ű lés elnöke

Írásbeli kérdé s

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91. §-a (2) bekezdése alapján „Miért utasítják vissza az Állami Közútkezel ő
kezdeményezéseit?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Molnár Csaba közlekedési, hírközlési é s
energiaügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Schengeni csatlakozás és az ezzel kapcsolatos forgalom növekedése szükségessé teszi a Szeged-Sz őreg M43
leágazásában a körforgalom kialakítását a Tiszasziget-Gyálai határátkel őhöz vezető 10,6 km-es út szélesítését, a
közművek áthelyezését, a burkolat meger ősítését . A mai napig érdemi megoldás nem született, ezért kérdezem
Miniszter Urat

„Miért utasítják vissza az Állami Közútkezelő kezdeményezéseit a határátkelő átépítéséve l
kapcsolatban? ”

Várom válaszát.

Budapest, 2008 . december 10 .
Tisztelettel :

Bodó Imr e
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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